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Gemeente Almelo 

 

Geachte raadsleden,  

 

Onlangs heeft Coteq Netbeheer aangegeven dat er een beperkte transportcapaciteit voor nieuwe 

grootschalige energieprojecten in een deel van Almelo is. Wij geven u in deze brief graag meer 

informatie over deze situatie en de mogelijke gevolgen voor Almelo hiervan. 

 

Landelijke ontwikkeling 

Met name in Noord-Nederland, maar tegenwoordig ook steeds vaker in de rest van Nederland, blijkt dat 

een aantal elektriciteitsnetwerken een beperkt beschikbare transportcapaciteit voor teruglevering heeft. 

Dit komt doordat er steeds meer energie lokaal opgewekt wordt, bijvoorbeeld op zonneparken. De 

lokaal opgewekte energie wordt via de hoogspanningsstations teruggeleverd aan het elektriciteitsnet. 

De elektriciteitsnetten zijn echter vaak (nog) niet berekend op zoveel extra energie. De netbeheerders 

staan voor de opgave om een oplossing voor dit capaciteitsprobleem te vinden. 

 

Hoogspanningsstation Almelo De Mosterdpot 

De elektriciteit voor Almelo komt binnen via twee hoogspanningsstations. Het hoogspanningsstation 

aan de westkant van Almelo, De Mosterdpot aan de Wierdensestraat, is een gezamenlijk station van 

TenneT, Enexis en Coteq Netbeheer. Dit station dreigt door een sneller dan door Coteq Netbeheer 

voorspelde groei van onder andere grootschalige zonne-energieprojecten ‘vol’ te raken. De 

netbeheerders kunnen dit beoordelen door een inschatting te maken van het aantal energieprojecten dat 

op dit moment in ontwikkeling is. Overigens kan er geen informatie gegeven worden over de nu nog 

beschikbare capaciteit omdat dit heel snel kan veranderen. Morgen kan er een nieuwe aanvraag binnen 

komen of juist een aanvraag afvallen. Cijfers over capaciteit kunnen daardoor een vertekend beeld 

geven. Initiatiefnemers van grootschalige energieprojecten wordt aangeraden om vroegtijdig met de 

netbeheerder in gesprek te gaan over de beschikbare capaciteit. Dat gebeurt niet altijd, soms moeten 

netbeheerders via toekenning van SDE+ subsidie (stimulering duurzame energieproductie) achterhalen 

dat er nieuwe initiatieven zijn. De gemeente is hier scherp op en wijst initiatiefnemers van 

(grootschalige) duurzame energieprojecten altijd naar de netbeheerder. Coteq Netbeheer geeft 

nadrukkelijk aan dat de beperkte capaciteit geen impact heeft op kleinverbruik aansluitingen. 

Particulieren kunnen dus zonder beperkingen zonnepanelen op hun woningen blijven aanbrengen en hun 

(teveel) opgewekte energie leveren aan het net. 

 

Het gevolg van dit signaal vanuit Coteq Netbeheer is dat nieuwe energieprojecten niet zonder meer 

kunnen worden gerealiseerd. Op dit moment is het station nog niet vol, maar door de snelle groei van 

initiatieven kan Coteq Netbeheer niet uitsluiten dat het station daadwerkelijk vol raakt. TenneT, Enexis 

en Coteq Netbeheer gaan met elkaar een oplossing zoeken voor het capaciteitsvraagstuk. De 

netbeheerders hebben nog geen uitspraken over mogelijke oplossingsrichtingen gedaan, en ook nog niet 

over een tijdspad daaromtrent. Zodra daar meer informatie over beschikbaar komt informeren wij u 

daarover.  

 

Wij blijven in contact met Coteq Netbeheer over de actuele stand van zaken en een spoedige oplossing. 

Dit past bij onze stimulerende en aanjagende rol zoals beschreven in het Programma Duurzaamheid. We 

werken aan een energietransitie en hebben baat bij een elektriciteitsnet met voldoende capaciteit. 

Nieuwe duurzame energieprojecten kunnen stagneren door dit soort onzekerheden, dat is voor ons een 
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ongewenste situatie. De afspraken voor grootschalige opwek van hernieuwbare energie worden door 

middel van de Regionale Energie Strategie in een ‘bod’ aan het Rijk aangeboden. Coteq Netbeheer is 

nauw betrokken bij de totstandkoming van de Regionale Energie Strategie. Het is noodzakelijk om de 

plannen voor hernieuwbare energieopwekking in Almelo zo concreet mogelijk te maken zodat de 

netbeheerders hierop tijdig kunnen anticiperen.   

 

Wij hopen u hiermee op dit moment voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en Wethouders van Almelo, 

de secretaris,  de burgemeester,  

 

 

 

F.W. van Ardenne  A.J. Gerritsen 


